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Z Á P I S N I C A  

z 20. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 

konaného dňa 9.9.2024 v zasadačke  v Kultúrneho domu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, , Marek Szabó Dózsa, Gejza Milko, Róbert Vajda 

Neprítomní:  Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala  

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová, Angela Lenkeiová 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia:  Štefan Polák, Kiselová Judita 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie programu 

a) Určenie zapisovateľa 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Schválenie programu zasadnutia 

2. Vyhodnotenie podujatia Deň obce Gemerská Hôrka 2024 

3. Informácia o plnení rozpočtu obce za r. 2.Q.2024 

4. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2024 a č. 2/2024 

5. Návrh Mgr. Dávida Balázsa na zmenu VZN č. 4/2024 o dodržiavaní verejného poriadku 

a čistoty na území obce Gemerská Hôrka formou dodatku 

6. Určenie názvu ulíc a iných verejných priestranstiev na území obce, pracovný návrh VZN, 

zriadenie a voľba členov názvoslovnej komisie 

7. Pasportizácia miestnych komunikácií 

8. Prevádzkovanie verejnej kanalizácie a ČOV – problémy 

9. Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

a) Rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií – I.etapa 

b) Rekonštrukcia a modernizácia miestnych kominikácií – II. Etapa 

c) Výstavba zberného dvora 

d) Vypracovanie projektovej dokumentácie pre výstavbu novej čistiarne odpadových vôd 

e) Vybudovanie nových kapacít v materskej škole 

f) Usporiadanie pozemkov 

10. Žiadosť Ing. Tibora Cingela o odkúpenie pozemku obce 

11. Žiadosť Zuzany Tömölovej – SCSK o vydanie súhlasného stanoviska 

12. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

13. Záver 
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K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

obce skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 4 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnice pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol Mareka Szabó Dózsu, Róberta Vajdu. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Mareka Szabó Dózsu a Róberta Vajdu. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 

zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 

pred zasadnutím OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o návrhu programu 

zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Starosta na základe výsledku skonštatoval, že program bol schválený. 

K bodu 2:  Vyhodnotenie podujatia Deň obce Gemerská Hôrka 2024 

Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje poslancov OZ, že došlo k finančnému vyhodnoteniu 

podujatia. Rozpis príjmov a výdavkov poslanci obdržali spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ. 

Konštatuje, že podujatie prebehlo v poriadku. Tento názor zdieľajú aj ostatní poslanci OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal otázky, poslanci OZ informáciu PhDr. Alexandra 

Ambrusa o finančnom vyhodnotení podujatia Deň obce Gemerská Hôrka 2024, ktoré sa konalo 

27.07.2024, zobrali na vedomie. 
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Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

K bodu 3: Informácia o plnení rozpočtu obce za r. 2.Q.2024 

Pani Angela Lenkeiová konštatuje, že informácie o plnení rozpočtu každý poslanec obdržal spolu 

s pozvánkou na zasadnutie OZ. Žiada poslancov o pripomienky. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne otázky, poslanci OZ berú informáciu o Plnení 

rozpočtu obce za II. Q. 2024 na vedomie. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

K bodu 4: Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2024 a č. 2/2024 

Pani Angela Lenkeiová vysvetľuje poslancom, že pri zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 

1/2024 ide o presun rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia 

celkové príjmy ani výdavky a pri rozpočtovom opatrením č. 2/2024 ide o povolené prekročenie 

výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu a ich dopad na 

celkové príjmy a výdavky. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie návrh účtovníčky obce, pani Angely Lenkeiovej na úpravu rozpočtu obce na 

rok 2024 rozpočtovým opatrením č. 1/2024 a č. 2/2024. 

- Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2024 - Presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky. 

- Schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2024 - Povolené prekročenie 

výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu a ich 

dopad na celkové príjmy a celkové výdavky. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 
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Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 

K bodu 5: Návrh Mgr. Dávida Balázsa na zmenu VZN č. 4/2024 o dodržiavaní verejného poriadku 

a čistoty na území obce Gemerská Hôrka formou dodatku 

Keďže pán Mgr. Dávid Balázs je neprítomný na tomto zasadnutí OZ, pán PhDr. Alexander Ambrus 

ozrejmuje, že pán poslanec navrhuje, aby bol pozmenený VZN č.4/2024 o dodržiavaní verejného 

poriadku a čistoty formou dodatku. Svoj návrh odôvodňuje zákonom č. 8/2009 § o cestnej premávke 

nakoľko podľa § 25 vodič nesmie zastaviť a stáť na cestnej zeleni a verejnej zeleni, na ostrovčekoch 

a deliacich pásoch, ak to nie je dovolené dopravnou značkou. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína incident, kedy došlo k parkovaniu vozidla v parku. Problém 

bol vyriešený umiestnením kvetináčov. Dodáva, že obec nemôže prekračovať svoje právomoci, 

v danom prípade rozhodovať o dodržiavaní pravidiel cestnej premávky. Navrhuje, aby návrh pána 

poslanca bol zamietnutý. 

Podľa Mareka Szabó Dózsu najjednoduchším riešením je umiestnenie kamenných balvan do parkov. 

Pri umiestnení dopravnej značky treba myslieť aj na to, že zákaz státia bude platiť aj obyvateľov 

žijúcich v blízkosti parku. 

Pani Ing. Eleonóra Iván upozorňuje na problém zaparkovania autobusových vozidiel pri požiarnej 

zbrojnici z dôvodu parkovania osobných áut. Pán Róbert Vajda preto odporúča umiestniť dopravnú 

značku: Zákaz státia. 

Pán Róbert Vajda je zato, aby tento bod bol odsunutý na ďalšie zasadnutie OZ, na ktorom bude 

prítomný pán Mgr. Dávid Balázs. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie návrh Mgr. Dávida Balázsa zo dňa 17.06.2024 na zmenu VZN č. 4/2024 o 

dodržiavaní verejného poriadku a čistoty na území obce Gemerská Hôrka formou dodatku, 

ktorým sa jeho znenie upraví v nasledovnom zmysle: podľa Zákona č. 8/2009 Z. z. o cestnej 

premávke a o zmene a doplnení niektorých zákonov §25, ods. 1, písm. s) [Vodič nesmie 

zastaviť a stáť] "na cestnej zeleni a inej verejne prístupnej zeleni, na ostrovčekoch a deliacich 

pásoch, ak to nie je dovolené dopravnou značkou". 

- Odsúva rozhodnutie o návrhu Mgr. Dávida Balázsa zo dňa 17.06.2024 na ďaľšie zasadnutie 

obecného zastupitelstva, na ktorom aj on bude prítomný. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 
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K bodu 6: Určenie názvu ulíc a iných verejných priestranstiev na území obce, pracovný návrh VZN, 

zriadenie a voľba členov názvoslovnej komisie 

Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje poslancov, že sa uskutočnilo stretnutie na určenie názvu ulíc. 

Tohto jednania sa zúčastnila pani Zuzana Tömölová a pán Mgr. Dávid Balázs. Na základe návrhov sa 

vytvorila mapka s názvami ulíc, ktorú poslanci obdržali spolu s pozvánkou. Podkladom pre určenie 

názvov ulíc boli aj matričné dokumenty z minulosti, pokiaľ sa v nich tieto názvy uvádzali. Podľa 

zákona ulica nemôže byť pomenovaná po žijúcej osobe, navyše treba prihliadať aj na to, aby názov 

dobre znel aj v slovenskom aj v maďarskom jazyku. Dodáva, že bola podaná žiadosť na Ministerstvo 

o usmernenie pri pomenovaní ulíc v obci. 

PhDr. Alexander Ambrus navrhuje vytvoriť názvoslovnú komisiu v tomto zložení:  

- PhDr. Alexander Ambrus 

- Mgr. Dávid Balázs 

- Alžbeta Hanžlová 

- Zuzana Tömölová 

Ďalším krokom je prijatie návrhov od obyvateľov obce a ich sumarizácia. Názvoslovná komisia bude 

zasadať o 2 týždne. V októbri predloží návrh predmetného VZN, ktoré účinnosť nadobudne 1.1.2025. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie informáciu PhDr. Alexandra Ambrus o príprave podkladov potrebných pre 

prijatie VZN obce, ktorým sa stanovia pravidlá a postupy pri určovaní názvu ulíc a iných 

verejných priestranstiev, pri označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev a pri číslovaní 

budov na území obce Gemerská Hôrka. 

- Zriaďuje názvoslovnú komisiu v tomto zložení 

1. PhDr. Alexander Ambrus 

2. Mgr. Dávid Balázs 

3. Alžbeta Hanžlová 

4. Zuzana Tömölová 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 

K bodu 7: Pasportizácia miestnych komunikácií 

Pán PhDr. Alexander Ambrus vysvetľuje, že ide o technickú evidenciu pozemných komunikácií to 

znamená, poskytuje informácie o šírke, dĺžke miestnej komunikácie, chodníkoch ďalej o vpustoch 
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a poklopoch. Oslovili sme 2 spoločnosti s cenovou ponukou. Spoločnosť T-MAPY s.r.o. túto službu 

nacenila za najnižšiu sumu a to za 3 600,-Eur. Dodáva, že ide o zákonnú povinnosť obce.  

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta či pasportizácia je nutná z dôvodu zapojenia sa do novej výzvy:  

Rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií. Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa pasportizácia 

ulíc nie je podmienkou výzvy;  na to postačuje projekt, ktorý pre tento účel bol vypracovaný. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie informáciu PhDr. Alexandra Ambrus o zákonnej povinnosti obce viesť 

technickú evidenciu miestnych komunikácií, zvyčajne v podobe pasportu miestnych 

komunikácií. V zmysle ustanovenia § 3d ods. 8 zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných 

komunikáciách (cestný zákon) v znení neskorších predpisov má obec ako správca miestnych 

komunikácií povinnosť viesť o nich technickú evidenciu pre vlastnú správcovskú činnosť a pre 

účely poskytovania údajov ministerstvu a štatistickému úradu. Obec Gemerská Hôrka 

doposiaľ používa pasport miestnych komunikácií, pravdepodobne schválený v roku 1979, 

ktorý je nevyhnutné aktualizovaľ na súčasnú situáciu. 

- Schvaľuje vyhotovenie pasportu miestnych komunikácií obce Gemerská Hôrka spoločnosťou 

T-MAPY s r.o., Dvojkrížna 49, 821 06 Bratislava, IČO: 43 995 187, za cenu 3 628,80 EUR s DPH 

podla cenovej ponuky zo dňa 17.07.2024. 

 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 

K bodu 8: Prevádzkovanie verejnej kanalizácie a ČOV – problémy 

Pán starosta informuje poslancov, že dostáva veľa sťažnosti od obyvateľov obce z dôvodu šíriaceho sa 

zápachu do okolia z ČOV. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus dodáva, že v podstate ide o 3 problémy: 

1.) Zápach z ČOV 

2.) Obec nemá prevádzkovateľa kanalizácie 

3.) Sťažnosti Essity – spoločnosť nás žiada o vykonanie štátneho stavebného dozoru vo veci 

podozrenia vypúšťania splaškových vôd z priľahlých domov do výustného objektu v rámci 

závodu. Dochádza k plneniu výustného objektu smerom do kanála, ktorý zaúsťuje do rieky 

Slaná, čím dochádza k znečisťovaniu už ich prečistených dažďových vôd ako aj skresľovaniu 

výsledkov pri vykonávaných odberových vzoriek. Žiadajú obec o vykonanie prieskumu odkiaľ 

dochádza k vypúšťaniu týchto vôd. Ak problém bude naďalej pretrvávať, obrátia sa na 

enviromentálnu políciu, inšpekciu a pod. Pán starosta dodáva, že nevie odkiaľ môže 
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pochádzať táto splašková voda, keďže domy so súpisnými číslami od 95-101 boli už napojené 

na kanalizáciu. Jedine dom Ing. Ondrej Bodnár nie je napojený na kanalizáciu – hovorí pán 

PhDr. Alexander Ambrus. 

Podľa názoru PhDr. Alexandra Ambrusa poslanci OZ, rozhodli urýchlene, keď sa riešila otázka 

odovzdania prevádzkovania kanalizácie a ČOV VVS a.s. Navrhuje, túto problematiku opätovne 

prejednať. Pán Marek Szabó Dózsa súhlasí s pánom PhDr. Alexandrom Ambrusom o odovzdanie 

prevádzkovanie kanalizácie, ale na druhej strane to znamená finančnú záťaž pre obyvateľov obce. 

Pán Róbert Vajda si myslí, že keď sa odovzdá prevádzkovanie kanalizácie VVS, ich priorita nebude 

premiestnenie ČOV a náš problém sa tým nevyrieši. Podľa Štefana Poláka z radu obecenstva si treba 

položiť otázky: má obec dostatok finančných prostriedkov na prevádzkovanie ČOV? Nemohla by 

vynaložené finančné prostriedky zúžitkovať inde?  Dodáva, že celý systém je zlý. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o uznesenia v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie informáciu starostu obce a PhDr. Alexandra Ambrusa o niektorých 

problémoch súvisiacich s prevádzkovaním verejnej kanalizácie vo vseobecnosti a zvlášĽ, čo sa 

týka odvádzania splaškových vôd z rodinných domov č. 95-101. Podkladovým materiálom 

k druhej problematike je Žiadosť Essity Slovakia s.r.o. o výkone štátneho stavebného 

dohľadu, zo dňa 08.08.2024, a následné Oznámenie o výkone štátneho stavebného dohľadu 

vo veci podozrenia vypúšťania splaškových vôd z priľahlých rodinných domov do výustného 

objektu v rámci závodu Essity Slovakia s.r.o., zo dňa 30.08.2024, v zmysle ktorého sa 

stavebný dohľad uskutoční 2. októbra 2024 o 10:00 hod. v zasadačke Kultúrneho domu v 

Gemerskej Hôrke. 

- Žiada starostu obce dojednať podmienky prevádzkovania verejnej kanalizácie so 

spoločnosťou Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., a podal o tom informáciu na 

nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva, vrátane návrhu predmetnej zmluvy. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 

K bodu 9: Informácia starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

a) Rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií – I.etapa 

- Pán starosta informuje poslancov, že výzva bola podaná 

b) Rekonštrukcia a modernizácia miestnych kominikácií – II. Etapa 

- Pán starosta informuje, že výzva bola podaná dnes 

c) Výstavba zberného dvora 

- Výzva bola podaná dnes 

d) Vypracovanie projektovej dokumentácie pre výstavbu novej čistiarne odpadových vôd 

- Taktiež dnes bola podaná výzva na vypracovanie projektovej dokumentácie 

e) Vybudovanie nových kapacít v materskej škole 
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- Pán starosta vyzýva poslancov nech záujmu postoj k tejto problematike 

- Pán Róbert Vajda neodporúča sa púšťať do vypracovaného projektu 

- Pani Kiselová Judita naznačuje, že deti už teraz majú stiesnené podmienky na školskom 

dvore. Podľa nej škôlka sa môže rozširovať len smerom hore. 

- Pán starosta obce navrhuje výstavbu novej škôlky na inom vhodnom mieste 

- Pán PhDr. Alexander Ambrus pripomína, že bol návrh aj na výmenu budov medzi materskou 

školou a ZŠ s VJM, keďže tam je menej detí,  

- podľa Gejzu Milka jedno z riešení by mohlo byť, rozšírenie ZŠ s VJM 

- Pán Róbert Vajda navrhuje odkúpenie pozemku od Zoltána Jánosdeáka 

f) Usporiadanie pozemkov 

- Pán PhDr. Alexander Ambrus informuje OZ, že žiaľ nepokročili v tejto problematike. Obec 

môže získať 120 pozemkov, ktoré patria obci. Pán Marek Szabó Dózsa dodáva, že podľa jeho 

informácii legalizovanie stavieb a majetku je možné do apríla budúceho roka. 

Pán starosta dáva na vedomie poslancom, že dňa 27.9.2024 nás navštívi pán Mgr. Alexander Daško 

splnomocnenec vlády SR pre rómske komunity. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie informáciu starostu obce o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch: 

a. Rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií – I. etapa 

b. Rekonštrukcia a modernizácia miestnych komunikácií – II. etapa 

c. Výstavba zberného dvora  

d. Vypracovanie projektovej dokumentácie pre výstavbu novej čistiarne odpadových vôd 

e. Vybudovanie nových kapacít v materskej škole 

f. Usporiadanie pozemkov 

- Žiada starostu obce zistiť možnosť odkúpenia pozemku pri materskej škole za účelom 

rozšírenia jej kapacít 

- Berie na vedomie informáciu starostu obce o tom, že Mgr. Alexander Daško, splnomocnenec 

vlády SR pre rómske komunity, prijal pozvanie obce, ktorú navštívi 27.09.2024 

v doobedňajších hodinách. 

 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 
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K bodu 10: Žiadosť Ing. Tibora Cingela o odkúpenie pozemku obce 

Pán starosta ozrejmuje, že pán Ing. Tibor Cingel má v záujme odkúpiť pozemok vo výmere 18 m2 

(3x6m) na parcele 865/1 za účelom umiestnenia garáže pre osobné auto a uvoľnenie súčasného 

miesta pre plánovanú výstavbu bytovej jednotky. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus neodporúča OZ vyhovieť žiadosti pána Ing. Cingela. Svoje odôvodnenie 

vysvetľuje tým, že pokiaľ v budúcnosti dôjde k premiestneniu ČOV na tomto uvoľnenom pozemku by 

mohlo dôjsť k výstavbe novej bytovky. Ide o najlukratívnejší pozemok v obci. Jeho názor zdieľajú aj 

ostatní poslanci OZ. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie žiadosť ing. Tibora Cingela, trvale bytom Gemerská Hôrka č. 388, 

vyhotovenú dňa 23.08.2024, o odkúpenie pozemku obce KNC 365/1, ostatná plocha, o 

výmere 18 m² v k.ú. Gemerská Hôrka, za účelom umiestnenia garáže (3x6 metrov) pre 

osobné auto. 

- Zamieta žiadosť ing. Tibora Cingela, trvale bytom Gemerská Hôrka č. 388, o odkúpenie 

pozemku obce KNC 365/1, ostatná plocha, o výmere 18 m² v k.ú. Gemerská Hôrka, nakoľko 

obec nemá v úmysle uvedený pozemok predať.  

 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 

K bodu 11: Žiadosť Zuzany Tömölovej – SCSK o vydanie súhlasného stanoviska 

Pán starosta informuje poslancov, že pani Tömölová vo svojej žiadosti žiada o vydanie súhlasného 

stanoviska k realizácií projektu „ Vylepšenie NCH Krasové javy Hôrky“ Súhlasné stanovisko potrebujú 

k realizácií nášlapných plôch nad krasovými javmi a k umiestneniu informačnej tabule nad ponor. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus má len takú pripomienku, aby združenie doručilo obci na posúdenie 

návrh informačnej tabule, ktorú plánuje umiestniť k ponoru pri kamennom moste. 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenia 

v nasledovnom znení: 

- Berie na vedomie Žiadosť OZ Slovenský cykloklub – Slovenský kras so sídlom v Gemerskej 

Hôrke č. 104, datovanú 26.08.2024 a doručenú 03.09.2024 štatutárom združenia Zuzanou 

Tömölovou, o vydanie súhlasného stanoviska k realizácii projektu „Vylepšenie NCH Krasové 

javy Hôrky“. Podľa žiadosti cieľom projektu je „zvýrazniĽ a viac sprístupniĽ dve krasové javy: 
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svah nad krasovou vyvieračkou Forrás a ponor pri kamennom moste“, a to vyčistením okolia 

lokalít od smetí a rozbujnenej vegetácie, spevnením neprístupných strmých svahov 

spevnenými nášlapnými plochami a umiestnením informačnej tabule k ponoru pri 

kamennom moste. 

- Súhlasí s realizáciou projektu OZ SCK SK „Vylepšenie NCH Krasové javy Hôrky“ s tým, že 

združenie doručí obci na posúdenie návrh informačnej tabule, ktorú plánuje umiestniť k 

ponoru pri kamennom moste. 

 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta konštatuje, že uznesenia boli schválené vo vyššie spomínanom znení. 

 

K bodu 11: Rôzne slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

Prenájom domu so súpisným číslom 19 

Pán starosta dáva na vedomie poslancom OZ, že pán Kerepesi Karol má v úmysle prenajať dom so 

súpisným číslom 19. Na základe jednotného názoru, poslanci nesúhlasia s prenájmom domu so 

súpisným číslom 19. 

Nakoľko poslanci nemali ďalšie otázky, OZ berie na vedomie zámer prenájmu domu so súpisným 

číslom 19. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pripomienky Judity Kiselovej z radu obecenstva 

Pani Judita Kiselová z radu obecenstva upozorňuje na detské ihrisko pri bytovom dome, ktoré je 

v život ohrozujúcom stave. Odporúča ho zrekonštruovať alebo zavrieť. Ďalej pripomienkuje čistotu 

a neporiadok v obci obzvlášť na futbalovom ihrisku, na neorganizovanie kosenie trávy. Pýta sa, že kto 

je zodpovedný za kosenie trávy pozdĺž poľnohospodárskej cesty, nakoľko za toto leto ani raz nebolo 

pokosené. Tráva je taká vysoká, že dochádza k doškriabaniu osobných áut. Podľa Róberta Vajdu 

pozemok je v jeho vlastníctve, ale časť pozemku je v prenájme, čiže o udržiavanie by sa mal starať 

nájomca. Ďalej upozorňuje na množstvo túlavých psov v obci, o nedostatočný počet smetných nádob 

na verejných priestranstvách, odporúča umiestniť smetnú nádobu hlavne ku Základnej škole 
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slovenskej, na opravu verejného osvetlenia pri križovatke Hlavnej a Tesnej ulice, parkovanie 

osobných áut na chodníku pri tzv. Maďar baraku. 

Poslanci OZ, berú pripomienky pani Judity Kiselovej na vedomie. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pripomienka Štefana Poláka z radu obecenstva 

Pán Štefan Polák naznačuje už 2 roky, že je nutné orezať konáre stromu, ktoré prerastajú z priestorov 

kúpaliska. Z dôvodu prerastajúcich konárov vozidlá smerujúce na hlavnú cestu musia prejsť do 

vedľajšieho pruhu, čo predstavuje riziko nárazu s vozidlami odbočujúcimi z Hlavnej cesty.  

Poslanci berú pripomienku pána Štefana Poláka na vedomie. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pripomienky poslanca Mareka Szabó Dózsu 

Pán Marek Szabó Dózsa žiada, aby na budúce zasadnutie OZ obec pripravila výšku pohľadávok v 11 

bytovej jednotke. V prípade, že nájomník hrubo porušuje svoje povinnosti vyplývajúce z nájmu bytu, 

najmä tým, že nezaplatil včas nájomné, OZ má právo s prenajímateľom ukončiť nájomnú zmluvu.  

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal ďalšie otázky, pán starosta dáva hlasovať o uznesenie 

v nasledovnom znení: 

- Žiada starostu obce na ďalšie zasadnutie predložiť výšku pohľadávok v 11 bytovej jednotke 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  4 PhDr. Alexander Ambrus, Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa, Róbert Vajda 

Proti:  0   

Zdržal sa:  0  

Neprítomní:  3 Mgr. Dávid Balázs, Peter Iván, Ing. Peter Gubala 

 

Pán starosta konštatuje, že uznesenie bolo schválené vo vyššie spomínanom znení. 
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K bodu 8: Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 

účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

V Gemerskej Hôrke, dňa 9.9.2024 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

 .......................................................  

Gejza Milko 

starosta obce 

Overovatelia: 

Marek Szabó Dózsa   .....................................   

Róbert Vajda   .....................................  

 

 

 

 

 

 


